

2026 香港各界婦女慶祝 38 國際婦女節晚宴

International Women's Day Celebratory Dinner 2026

1000+ 參與人數
Participants

114 主席團
Presidium

本會聯同114個婦女團體，於3月17日傍晚假荃灣西如心酒店隆重舉行「2026香港各界婦女慶祝三八國際婦女節晚宴」，與各界姊妹共聚一堂，慶祝三八國際婦女節。晚宴氣氛熱烈而溫馨，凝聚各界婦女情誼，匯聚巾幗力量，攜手為香港由治及興、國家繁榮發展開創更美好的未來。

晚宴主禮嘉賓陣容鼎盛，包括中華人民共和國香港特別行政區行政長官李家超先生、行政長官夫人暨香港婦協名譽贊助人李林麗嬋女士、中聯辦副主任羅永綱先生、外交部駐港特派員公署副特派員花有先生、駐港國家安全公署聯絡局副局長謝志祥先生、民政及青年事務局常任秘書長李百全先生、婦女事務委員會主席陳清霞博士、政制及內地事務局署理局長胡健民先生，以及原全國人大常委會香港基本法委員會副主任梁愛詩博士與譚惠珠博士。



行政長官李家超先生在香港各界婦女慶祝三八國際婦女節晚宴致辭。
Speech by the Hon. John Lee, the Chief Executive of the HKSAR.



香港婦協主席何超瓊女士在香港各界婦女慶祝三八國際婦女節晚宴致歡迎辭。
Welcome Speech by Ms. Pansy Ho, Chairperson of the HKFW.



全國婦聯黨組書記、副主席、書記處第一書記黃曉薇女士亦應邀以視頻方式致辭。
Ms. Huang Xiaowei, Secretary of the Leading Party Members' Group, Vice-President and First Member of the Secretariat of the ACWF, was also invited to deliver a speech via video.

晚宴嘉賓雲集，星光熠熠。多位全國人大代表、全國政協委員、行政會議成員及立法會議員、近40位駐港領事代表、約40位大灣區婦聯代表團成員，以及各婦女團體代表等，合共約1,000位嘉賓出席，共襄盛舉。活動在晚宴贊助人何超瓊主席及多個機構的鼎力支持下圓滿舉行，為香港婦女界一年一度的盛事寫下溫馨而精彩的一頁。

香港各界婦女慶祝三八國際婦女節晚宴 International Women's Day Celebratory Dinner

2026年3月17日



The HKFW jointly organized with 114 women groups the "International Women's Day Celebratory Dinner 2026" on the evening of March 17 at Nina Hotel Tsuen Wan West. The event brought together women of all walks to celebrate International Women's Day. The dinner was filled with a warm and lively atmosphere, fostering close ties among women from all sectors of the community. It united women's collective strength as they joined hands to create a brighter future for Hong Kong and for the nation's flourishing development.

The dinner was graced by many honourable officiating guests, among them were Mr. John Lee, Chief Executive of the HKSAR; Mrs. Janet Lee, wife of the Chief Executive HKSAR and Honorary Patron of HKFW; Mr. Luo Yonggang, Deputy Director of the Hong Kong Liaison Office; Mr. Hua You, Deputy Commissioner of the Ministry of Foreign Affairs of the People's Republic of China in the HKSAR; Mr. Xie Zhixiang, Deputy Director of the Liaison Office of the Office for Safeguarding National Security of the CPG in the HKSAR; Mr. Patrick Li, Permanent

Secretary for Home and Youth Affairs; Dr Eliza Chan, Chairperson of the Women's Commission; Mr. Clement Woo, Under Secretary for Constitutional and Mainland Affairs; as well as Dr. Elsie Leung and Dr. Maria Tam, former Deputy Directors of the Hong Kong Basic Law Committee under the Standing Committee of the National People's Congress of the PRC.

Furthermore, the dinner was star-studded with distinguished guests such as a number of National People's Congress deputies, members of the National Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference, members of the Executive Council and the Legislative Council, approximately 40 consular representatives stationed in Hong Kong and about 40 delegation members from the Greater Bay Area Women's Federation along with representatives from various women groups. A total of approximately 1,000 guests attended the celebration. Thanks to the generous support of Dinner Sponsor Ms. Pansy Ho and those of various organizations. This annual event had successfully created memories of solidarity among HK women.



香港各界婦女慶祝三八國際婦女節晚宴
International Women's Day Celebratory Dinner
2026年3月17日



婦女團體代表
Representatives from
various women's
groups



2026香港各界婦女慶祝三八國際婦女節晚宴
主席團

- | | |
|---------------------|--------------------|
| 香港各界婦女聯合協進會 | 香港珠海婦女聯合委員會 |
| 九龍西潮人聯會婦女會 | 香港國際創價學會(婦女部) |
| 九龍崇德社 | 香港基督教女青年會 |
| 九龍崇德社二社 | 香港基層婦女聯會 |
| 大灣區香港女企業家總會 | 香港婦女動力協會 |
| 中區街坊福利會(婦女部) | 香港婦女基金會 |
| 中國香港國術總會婦女委員會 | 香港婦聯 |
| 中華協進會(香港)婦女委員會 | 香港崇德二社 |
| 元朗區婦女會 | 香港崇德社 |
| 天水圍婦聯 | 香港梅州(嘉應)總商會婦女事務委員會 |
| 屯門婦聯 | 香港清遠社團總會(婦女部) |
| 巴哈伊婦女委員會 | 香港通濟商會(婦女部) |
| 石澳婦女會 | 香港菁英會菁英網聚 |
| 沙田婦女會 | 香港華僑華人總會婦女委員會 |
| 赤柱婦女會 | 香港貴州聯誼會(婦女部) |
| 亞太女企業家協會 | 香港集美校友會婦女部 |
| 亞洲婦女協進會 | 香港廈門聯誼總會(婦女部) |
| 旺角街坊會(婦孺部) | 香港溯源堂雷方鄭宗親會(婦女部) |
| 油麻地街坊福利會(婦女部) | 香港僑友社婦女委員會 |
| 金紫荊女企業家協會 | 香港僑界社團聯合會婦女委員會 |
| 長洲婦女會 | 香港寧波同鄉會(婦女部) |
| 南華體育會女子部 | 香港福建社團聯合會婦女委員會 |
| 星月康樂協進會(婦女部) | 香港福建婦女協會 |
| 香港女工商及專業人員聯會 | 香港廣州婦聯總會 |
| 香港女青年商會 | 香港廣西婦女聯會 |
| 香港女律師協會 | 香港潮州商會(婦女委員會) |
| 香港會計師協會 | 香港潮屬社團總會婦女委員會 |
| 香港中小型企業聯合會(婦女事務委員會) | 香港遼寧社團總會(婦女委員會) |
| 香港中山社團總會(婦女事務委員會) | 香港總商會卓妍社 |
| 香港中西區婦女會 | 香港鯉魚涌居民協會(婦女部) |
| 香港中國企業協會婦女委員會 | 海怡半島婦女聯合會 |
| 香港中國婦女會 | 荃灣葵青區婦女會 |
| 香港中華出入口商會婦女事務委員會 | 國際女建築師協會(香港分會) |
| 香港中華廠商聯合會婦女委員會 | 國際婦女會 |
| 香港中華總商會婦女委員會 | 國際崇德社第十七區第二分社 |
| 香港公民協會婦女事務委員會 | 婦女基金會 |
| 香港天津工商專業婦女委員會 | 康馨婦女會 |
| 香港牙醫學會女牙醫委員會 | 深港澳女董事聯盟 |
| 香港世界和平婦女聯合會 | 清遠公會(婦女部) |
| 香港仔漁民婦女會 | 港九小販商聯總會婦女部 |
| 香港北社社團總會(婦女工作委員會) | 港九街坊婦女會 |
| 香港四川社團總會(婦女事務委員會) | 港九新界販商社團聯合會婦女委員會 |
| 香港汕頭商會婦女委員會 | 港區省級政協委員聯誼會婦女委員會 |
| 香港江蘇婦女聯合總會 | 港區婦聯代表聯誼會 |
| 香港西區婦女福利會 | 華女企業家協會 |
| 香港宋慶齡金鑰匙培訓基金會婦女部 | 華南電影工作者聯合會婦女部 |
| 香港乳癌基金會 | 雅風樂薈 |
| 香港東區婦女福利會 | 新九龍婦女會 |
| 香港東區崇德社 | 新界崇德二社 |
| 香港物流管理人員協會雅妍社 | 新界崇德社 |
| 香港長者養生保健協會 | 新界鄉議局婦女事務委員會 |
| 香港南區婦女會 | 滬港社團總會(婦女委員會) |
| 香港客屬總會婦女部 | 福來滿樂賢毅社 |
| 香港島婦女聯會 | 維多利亞崇德社 |
| 香港浙江省同鄉會聯合會婦女委員會 | 曉麗婦女協會 |
| 香港海南婦女聯合會 | 藝慧芸集 |
| 香港特許物流及運輸學會 | 蘭芳婦女會 |

(按筆劃排序)



港九街坊婦女會孫方中小學的銀樂隊成員引領一眾主禮嘉賓進場。

The brass band members of Sun Fong Chung Primary School of the Hong Kong and Kowloon Kaifong Women's Association led the procession of the honourable officiating guests into the venue



晚宴場刊
Dinner Programme Booklet

晚宴延開90席，場面盛大氣氛熱鬧。
The dinner featured 90 tables and a very lively atmosphere.

